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Na stan 8 członków komisji w posiedzeniu udział wzięło 6 – lista obecności w 

załączeniu. 

Posiedzeniu przewodniczyła Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz. 

Protokołowała starszy inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego w 

Olecku – Małgorzata Adameit. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

➢ Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch, 

➢ Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski, 

➢ Skarbnik Gminy – Irena Osmycka, 

➢ Kierownik Wydziału Spraw Społecznych, Zdrowia i Bezpieczeństwa – Ewa Zalewska-

Drozd, 

➢ Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław 

Drozd, 

➢ Przedstawiciel lokalnej prasy – Zbigniew Malinowski, 

➢ Przedstawiciel lokalnego portalu internetowego – Dariusz Josiewicz. 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz 

przywitała przybyłych na posiedzenie komisji i przedstawiła proponowany porządek 

posiedzenia:  

1. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2020 rok.  

2. Rozpatrzenie raportu o stanie gminy oraz udzielenie lub nieudzielenie wotum 

zaufania z tego tytułu.  

3. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

4. Sprawy wniesione.  

5. Wnioski Komisji. 

Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie przyjęła porządek obrad. 
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Do punktu 1 – Analiza sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2020 rok. 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

omówiła sprawozdanie z wykonania budżetu: 

➢ budżet gminy na 2020 rok został uchwalony z planowanymi dochodami w wysokości 

122.107.917,50 zł, wydatkami w wysokości 127.534.701,76 zł i deficytem w 

wysokości 5.426.784,26 zł. W trakcie roku budżetowego plan dochodów zwiększono 

o 10.986.249,66 zł, a plan wydatków o 12.986.294,66 zł; 

➢ dochody ogółem zostały zrealizowane w kwocie 122.482.124,89 zł (92%), tzn. mniej 

od planowanych o 10.612.087,27 zł (dotacje  celowe z udziałem środków 

europejskich nie wpłynęły) w tym: 

• dochody bieżące zostały wykonane w kwocie 111.841.611,49 zł (96,5%), 

• dochody majątkowe zostały wykonane w kwocie 10.640.513,40 zł (61,9%); 

➢ w dochodach ogółem dochody własne stanowiły 39,3%, dotacje celowe z budżetu 

państwa na zadania zlecone własne stanowiły 33,9%, subwencje ogólne 19,2%, 

dotacje na wydatki z udziałem środków z Unii Europejskiej 5,7% oraz dotacje z innych 

źródeł stanowiły 1,9%; 

➢ na wykonane dochody składają się m.in. takie środki jak:  

• z rezerwy części oświatowej subwencji ogólnej w kwocie 218.206,53 zł na 

dofinansowanie doposażenia pomocy dydaktycznej w szkołach 

podstawowych, 

• dochód ze sprzedaży nieruchomości w kwocie 774.640,89 zł,  

• czynsze za lokale mieszkalne i użytkowe, najem i dzierżawa w kwocie 

2.003.920,26 zł,  

• dochody z tytułu podatków w kwocie 16.146.684,41 zł,  

• dotacja na budowę drogi gminnej ul. Przemysłowa w Olecku w kwocie 

839.472,85 zł oraz na budowę drogi gminnej w miejscowości Lipkowo w 

kwocie 475.191,25 zł, 

• dofinansowanie z budżetu państwa na przewozy autobusowe użyteczności 

publicznej w kwocie 434.189,68 zł,  

• na projekty realizowane z udziałem środków europejskich w zakresie oświaty 

gmina otrzymała dotację w wysokości 787.959,36 zł; 
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➢ wydatki budżetu gminy to 129.908.904,97 zł, czyli 92,45% planowanych wydatków; 

➢ wydatki przeznaczono głównie na:  

• pomoc społeczną i rodzinę w kwocie 43.624.719,35 zł (33,58%), 

• oświatę i edukacyjną opiekę wychowawczą w kwocie 39.842.951,20 zł 

(30,67%),  

• gospodarkę komunalną i ochronę środowiska w kwocie 14.725.766,91 zł 

(11,44%),  

• administrację publiczną w kwocie 8.135.400,40 zł (6,26%),  

• transport i łączność w kwocie 9.261.537,44 zł (7,13%),  

• kulturę fizyczną w kwocie 4.420.335,98 zł (3,4%),  

• na gospodarkę mieszkaniową w kwocie 2.351.075,50 zł (1,81%); 

➢ wydatki majątkowe stanowiły 14,6% w wydatkach ogółem. Wydano 18.917.830,13 zł 

na inwestycje, w tym największe środki przeznaczono na drogi publiczne w kwocie 

5.592.299,88 zł, budowę drogi gminnej w Dąbrowskich, budowę drogi w Gordejkach 

Małych i  w Lipkowie; 

➢ w zakresie gospodarki mieszkaniowej zrealizowano modernizację budynków 

komunalnych gminnych w kwocie 139.960,46 zł, na inwestycję w gospodarkę 

komunalną i ochronę środowiska wydano 5.116.382,44 zł, na zwiększenie 

różnorodności biologicznej fauny i flory dorzecza rzeki Lega w Olecku wydano 

5.116.382,44 zł, na bioróżnorodność na obszarze miasta wydano 1.558.940,05 zł, na 

rozwój e-Gminy Olecko wydano 610.919,96 zł, na inwestycję „Modernizacja 

energetyczna budynku Przedszkola z Oddziałami Integracyjnymi Krasnal w Olecku” 

wydano 2.622.669,37 zł, na rozbudowę monitoringu miejskiego w Olecku wydano 

420.414,00 zł, w ramach zadań inwestycyjnych i bieżących zgłoszonych przez 

sołectwa, finansowane w ramach funduszu sołeckiego wydano 541.647,97 zł, z czego 

gmina otrzyma w bieżącym roku zwrot z budżetu państwa w kwocie 102.983,53 zł; 

➢ zadłużenie gminy na koniec 2020 roku wynosiło 35.026.784,26 zł, co stanowi 28,6% 

wykonanych dochodów ogółem. Obsługa zadłużenia gminy, to spłata rat kredytów 

oraz odsetek w trakcie roku, stanowiło to kwotę 4.939.949,35 zł, czyli 4,03% 

wykonanych dochodów; 
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➢ biorąc pod uwagę zrealizowane dochody i przychody, wydatki i rozchody, budżet 

gminy za 2020 rok zamknął się deficytem w planowanej wysokości 7.426.780,08 zł, a 

realizowany był zgodnie z podjętymi zarządzeniami oraz uchwałami Rady Miejskiej w 

Olecku i w oparciu o ustawę o finansach publicznych; 

➢ do sprawozdania z wykonania budżetu gminy dołączono informację o stanie mienia 

Gminy Olecko, która zawiera dane na początek i koniec 2020 roku. 

Omówiła sprawozdanie finansowe za 2020 rok: 

➢ bilans z wykonania budżetu gminy zawiera aktywa, czyli środki pieniężne w wysokości 

3.097.899,90 zł w tym należności w kwocie 156.297,36 zł oraz pasywa, w tym 

zobowiązania, które na koniec roku wyniosły 35.482.361,91 zł (kredyty i wyemitowane 

obligacje), 

➢ aktywa netto budżetu to głównie wynik wykonania budżetu za rok 2020. Deficyt wynosi 

7.426.780,08 zł, natomiast skumulowany wynik budżetu z lat poprzednich wynosi - 

26.763.128,68 zł, 

➢ inne pasywa – środki z przekazanej w grudniu 2020 r. subwencji oświatowej na realizację 

wydatków do roku 2021 r. oraz środki na projekty dofinansowane Europejskiego 

Funduszu Społecznego w łącznej kwocie 1.961.744,11 zł, 

➢ łączny bilans obejmujący dane samorządowych jednostek budżetowych – przedszkola, 

szkół podstawowych, MOPS, MOSiR i Urzędu Miejskiego sporządzony na dzień 31 

grudnia 2020 r. przedstawia: 

• aktywa trwałe (w tym grunty, budynki, budowle urządzenia techniczne i 

maszyny, środki transportu, inwestycje rozpoczęte, należności 

długoterminowe, udziały w spółkach) według wartości netto pomniejszonej o 

amortyzację w wysokości 240.815.652,66 zł, 

• aktywa obrotowe (głównie należności krótkoterminowe w postaci funduszu 

alimentacyjnego, należności podatkowe oraz środki  zgromadzona na 

rachunkach bankowych jak depozyty i fundusz świadczeń socjalnych) w 

wysokości 32.258.971,03 zł, 

• pasywa, to gównie fundusz i zobowiązania w wysokości 263.833.376,82 zł, 

➢ łączny rachunek zysków i strat samorządowych jednostek budżetowych sporządza się w 

wariancie porównawczym z podziałem na koszty rodzajowe, które wynoszą 
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111.262.603,08 zł oraz przychody w kwocie 125.479.483,44 zł. Zysk z działalności 

jednostek budżetowych wynosi 14.216.880,36 zł,  

➢ łączne zestawienie zmian w funduszu jednostki budżetowej przedstawia fundusz na 

początku roku, zmiany w trakcie i fundusz do ujęcia w bilansie na rok przyszły w 

wysokości 263.833.376,852 zł.  

Opinia Komisji: 

Komisja przy 3 głosach za, 1 głosie przeciw i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2020 rok. 

Komisja przy 1 głosie za, 2 głosach przeciw i 2 głosach wstrzymujących się negatywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Olecka. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 2 – Rozpatrzenie raportu o stanie gminy oraz udzielenie lub 

nieudzielenie wotum zaufania z tego tytułu. 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

przedstawiła raport o stanie gminy za 2020 rok sporządzony w formie elektronicznej – 

dostępny na stronie internetowej pod adresem: https://olecko-2020.curulis.pl/raport-2020. 

Burmistrz Olecka – Karol Sobczak 

dodał, że w raporcie została zawarta analiza danych na przestrzeni ostatnich 4 lat. Zostały 

również przedstawione wyliczenia finansowe na 1 mieszkańca gminy, czego nie było w 

poprzednich latach. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

wtrącił, iż analizy były konstruowane na grupie porównawczej, którą wybiera się na 

podstawie metodologii Państwowej Akademii Nauk, gdzie gminy działają na podobnych 

zasadach i w podobnych warunkach. 

Członek Komisji – Alicja Stefanowska 

zgłosiła następujące uwagi wskazując, ze żałuje, iż radni nie otrzymali raportu  w wersji 

papierowej: 
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✓ transport i łączność – w porównaniu z rokiem poprzednim nakłady wyniosły 1,4 mln 

zł, zaś w 2020 r. ponad 7 mln. W raporcie zapisano wzrost o ponad 200%, a jest 

zdecydowanie więcej. Zabrakło konkretnej kwoty dotyczącej transportu, 

✓ rozwiązywanie problemów społecznych – jak odbywała się realizacja programu 

„Posiłek w szkole i w domu” podczas nauki zdalnej, 

✓ strategia rozwoju oświaty – w jaki sposób były realizowane poszczególne projekty w 

czasie pandemii, 

✓ program opieki nad zwierzętami bezdomnymi – kwota wydatkowana w wysokości 

83.533,00 zł, w rozbiciu na utrzymanie psów w schronisku (51.312,00 zł). W czerwcu 

schronisko było likwidowane, więc nie rozumie skąd ta kwota, 

✓ gospodarka odpadami – w 2020 r. burmistrz informował, iż zostało złożonych 80 

deklaracji na odpady zebrane selektywnie i 20 na odpady zmieszane. W raporcie są 

pod tym względem duże różnice, 

✓ w opinii mieszkańców strona jest nieczytelna i chciała znać koszt przygotowania 

raportu. 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

udzieliła odpowiedzi na poszczególne zapytania:  

✓ strategia rozwoju oświaty – została uchwalona dosyć późno, więc trudno było się do 

niej odnieść, 

✓ projekty realizowane w szkołach – były realizowane tak samo jak zajęcia szkolne, czyli 

zdalnie, a wtedy, kiedy była możliwość dzieci spotykały się, 

✓ program opieki nad zwierzętami – wydatkowano ok. 50 tys. zł wyniósł koszt 

utrzymania zwierząt w Bystrym koło Giżycka, natomiast z powstałych oszczędności 

pulę środków przeznaczono na dodatkową sterylizację i kastrację. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

wtrącił, iż dane dotyczące transportu lokalnego zbiorowego znajdują się w sprawozdaniu z 

wykonania budżetu gminy z 2020 r. i wydatkowano na ten cel 557.475,00 zł. 

Zwrócił uwagę, że nie zmieniono systemu dowozu dzieci, gmina wprowadziła publiczny 

transport zbiorowy dotowany przez wojewodę i marszałka województwa. 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz 
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poprosiła o przedstawienie informacji, ile psów z Gminy Olecko było w schronisku na 

początku 2020 r., ile zostało oddanych do adopcji i kiedy zabrano ostanie psy ze schroniska w 

Bystrym koło Giżycka. 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

oznajmiła, że przygotuje stosowną informację. 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz 

zapytała, jaki był koszt przygotowania raportu o stanie gminy. 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

odpowiedziała, iż raport przygotowała firma zewnętrza jako profesjonalną analizę także 

finansową w formie strony internetowej za 12.300,00 zł brutto. Zdecydowanie więcej osób 

zapoznało się z raportem w tej formie.  

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz 

jej zdaniem jest to duży koszt, a raport jest mało czytelny dla osób starszych i uważa to za 

niegospodarność. Podała argumenty, ze względu na które będzie głosowała przeciw.  

Chciała wiedzieć, czy została zrealizowana w zeszłym roku inicjatywa lokalna. 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

wyjaśniła, że wpłynęły wnioski w ramach inicjatywy lokalnej, jednak w większości były 

nierealne do wykonania. Zostało zrealizowane jedno zadanie z zakresu kultury za kwotę 

nieco ponad 2.000,00 zł. Pozostała kwota nie została wydatkowana. 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz 

zapytała, na co zostały wydane pozostałe środki.  

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

wyjaśniła, że wydatki nie zostały zrealizowane.  

Innych pytań, ani uwag nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja, przy 2 głosach za, 2 głosach przeciw i 2 głosach wstrzymujących się nie 

zaopiniowała projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Olecka wotum 

zaufania. 
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Do punktu 3 – Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

a) projekt uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego 

Kierownik Wydziału SZB – Ewa Zalewska-Drozd 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem wskazując na wniesioną autopoprawkę 

Burmistrza dotyczącą wejścia w życie uchwały. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 

b) projekt uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania projektu Strategii 

Rozwoju Gminy Olecko do 2030 roku oraz określenia szczegółowego trybu i 

harmonogramu opracowania projektu strategii 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz 

zwróciła uwagę, iż jest opracowana strategia do 2025 r. Na jej opracowanie wydatkowano 

środki publiczne w kwocie ponad 20 tys. zł. Zapytała, ile będzie kosztowało opracowanie 

nowej strategii i wskazała, że rozsądniej będzie zaktualizować obecną, bo inaczej znów 

będzie niegospodarność. 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

oznajmiła, że aktualizacja strategii będzie tak szeroka, iż powstanie nowy dokument. W 

dokumencie powinny być wpisane wszystkie działania, które będą podejmowane, w tym 

wszelkie aspekty środowiskowe. W budżecie zabezpieczono środki w kwocie 15.000,00 zł na 

aktualizację strategii. Każdy dokument wymaga ewaluacji, jeśli zachodzą zmiany, to trzeba go 

aktualizować. W pracę będą zaangażowane wydziały merytoryczne urzędu oraz osoby 

służące wsparciem i wiedzą.  

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz 
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stwierdziła, iż ze względu na oszczędności strategia powinna być jedynie zaktualizowana.  

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

podkreśliła, że to będzie aktualizacja strategii z nawiązaniem do tego, co już było.  

Członek Komisji – Alicja Stefanowska 

upewniła się, że aktualizacja strategii w dużym stopniu będzie warunkowała pozyskiwanie 

środków zewnętrznych. 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

potwierdziła, że w bardzo dużym stopniu i jest to wymagane. Ponadto przystępuje się do 

opracowania gminnego programu rewitalizacji, który jest wymagany przy ubieganiu się o 

środki na realizację określonych terenów. Raport z realizacji strategii jest przedkładany radzie 

co roku. 

Członek Komisji – Wojciech Leonarczyk 

podkreślił, że strategia jest podstawowym dokumentem do dalszych działań. 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja przy 5 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania projektu Strategii Rozwoju Gminy 

Olecko do 2030 roku oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania 

projektu strategii. 

c) projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Olecko do Związku Miast Polskich 

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem.  

Członek Komisji – Wojciech Leonarczyk 

w jego ocenie gmina „chce złapać zbyt wiele srok za ogon”, a wstąpienie do nowego związku 

nie poprawi sytuacji. Będzie głosował przeciw. 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz 

wskazała, że ciągle są generowane koszty i zastanawiała się, jaki gmina będzie miała zysk po 

wstąpieniu do związku. 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 
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Opinia Komisji: 

Komisja przy 4 głosach za, 1 głosie przeciw i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Olecko do Związku Miast 

Polskich. 

d) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Olecko oraz 

warunków i zasad korzystania z przystanków 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław Drozd 

omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz 

zgłosiła wniosek o utworzenie przystanku komunikacji miejskiej przy ul. Produkcyjnej w 

Olecku. 

Członek Komisji – Wojciech Leonarczyk 

zapytał, czy planowane jest postawienie ławek przy przystankach.  

Kierownik Wydziału GKO – Przemysław Drozd 

wyjaśnił, że do tej pory zmodernizowano 4 przystanki – dwa przy drodze wojewódzkiej w 

kierunku Suwałk i dwa przy drodze z Duł do Olszewa. Pozostałe będą sukcesywnie 

modernizowane w ramach środków budżetowych. 

Członek Komisji – Jakub Dziubiński 

na prośbę mieszkańców zgłosił, aby utworzyć 2-3 linie komunikacji miejskiej rano i 

wieczorem na trasie centrum miasta, ul. Nocznickiego, ul. Kościuszki, Osiedle Siejnik.  

Członek Komisji – Wojciech Leonarczyk 

zgłosił wniosek o utworzenie po południu linii z ul. Kościuszki na Osiedle Siejnik, gdyż 

uczniowie liceum ogólnokształcącego nie mają bezpośredniego połączenia ze szkoły. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

dodał, że do urzędu nie wpływają zgłoszenia, stąd prosił, by uczulać w tym względzie 

mieszkańców. Procedura utworzenia przystanku nie jest prosta.  

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 
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Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym 

jest Gmina Olecko oraz warunków i zasad korzystania z przystanków. 

e) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powierzenia wykonywania zadań 

własnych Gminy Olecko Towarzystwu Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. z 

siedzibą w Olecku 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław Drozd 

omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz 

zapytała, kto do tej pory zajmował się zadaniami. 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław Drozd 

odpowiedział, że do tej pory była wynajmowana firma z Wydmin. 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie powierzenia 

wykonywania zadań własnych Gminy Olecko Towarzystwu Budownictwa Społecznego Sp. z 

o.o. z siedzibą w Olecku. 

f) projekt uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Olecka do ustalenia cen i 

opłat za usługi cmentarne 

Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Przemysław Drozd 

omówił projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja przy 5 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Olecka do ustalenia cen i opłat za usługi 

cmentarne. 
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g) projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2021 rok 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Członek Komisji – Alicja Stefanowska 

odnośnie zadania „Budowa odcinka drogi gminnej Nr 141016N w Gąskach” – 43.177,94 zł 

zapytała, czy to kwota dotacji. 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

oznajmiła, iż jest to wartość całego zadania z wkładem własnym gminy, a zadanie jest 

przewidziane jako dwuletnie.  

Przewodniczący Komisji – Janina Anuszkiewicz 

nawiązując do zadania inwestycyjnego pn. „Budowa świetlicy wiejskiej w Możnych” 

wskazała, że w trakcie kolejnych trzech lat zaplanowano wydatek po 400 tys. zł, co łącznie da 

1,2 mln zł. Może warto wziąć przykład z miejscowości Łęgowo, gdzie wybudowano świetlicę 

za kilkanaście tysięcy złotych przy zaangażowaniu mieszkańców.  

Zastępca Burmistrza – Sylwia Wieloch 

wyjaśniła, że zaplanowane 1,2 mln zł to wartość kosztorysowa zadnia. Już wiadomo, iż dużą 

część prac wykonają mieszkańcy wsi. Zapewniła, że koszt realizacji będzie dużo niższy. 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 

Komisja przy 5 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2021 rok. 

h) projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko 

na lata 2021-2032 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

omówiła projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

Opinia Komisji: 
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Komisja przy 5 głosach za i 1 głosie wstrzymującym się pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2021-

2032. 

Projekt stanowiska w sprawie incydentu, który miał miejsce podczas posiedzenia Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Olecku w dniu 20 kwietnia 2021 r. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

odczytał projekt stanowiska. 

Członek Komisji – Jarosław Bagieński 

powiedział, że nie zgadza się z treścią stanowiska i nie będzie brał udziału w głosowaniu. 

Członek Komisji – Alicja Stefanowska 

zaznaczyła, iż treść projektu stanowiska była przesłana wcześniej radnym do akceptacji i 

żadnych uwag nie było.   

Członek Komisji – Jakub Dziubiński 

poddał pod rozwagę, aby w § 1 projektu stanowiska użyć również wyrazu „wypowiedziane” a 

nie „zacytowane”.  

Innych pytań ani uwag do projektu stanowiska nie zgłaszano.  

Opinia Komisji: 

Komisja przy 3 głosach za pozytywnie zaopiniowała projekt stanowiska w sprawie 

incydentu, który miał miejsce podczas posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej w Olecku w dniu 20 kwietnia 2021 r.  

Trzech członków komisji nie brało udziału w głosowaniu. 

Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 4 – Sprawy wniesione. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

prosił, aby do sesji radni wytypowali czterech przedstawicieli do prac w zespole ds. budżetu 

obywatelskiego. 

Innych spraw wniesionych nie było. 
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Na tym punkt zakończono. 

Do punktu 5 – Wnioski Komisji. 

Członek Komisji – Wojciech Leonarczyk 

wrócił do zgłoszonego wniosku na ostatnim posiedzeniu komisji w sprawie transmisji online 

posiedzeń komisji i oznajmił, że taka próba była podjęta na początku kadencji. Wówczas 

zapadła decyzja, że posiedzenia komisji są robocze i nie powinny być transmitowane online. 

Członek Komisji – Jarosław Bagieński 

zgłosił następujące wnioski: 

➢ przypomniał, iż kiedyś na tzw. „Podkowie” na Osiedlu Siejnik było bocianie gniazdo i 

swego czasu zniknęło, a bociany tam nadal przylatują. Prosił o wystąpienie do zakładu 

energetycznego o ustawienie lub udostępnienie słupa ze stelażem pod gniazdo; 

➢ prosił o ustawienie znaku przy parkingu Szkoły Podstawowej Nr 4 z Oddziałami 

Integracyjnymi im. ks. Jana Twardowskiego w Olecku informującego, iż jest to parking 

przeznaczony dla pracowników szkoły i rodziców dowożących dzieci, bo coraz częściej 

parkowane są tam stare, nieużywane auta; 

➢ zwrócił się z prośbą o zwoływanie posiedzeń komisji na godz. 13:00. 

Członek Komisji – Wojciech Leonarczyk 

zgłosił, iż w mieście nie ma dużej ilości miejsc parkingowych i część jest zajmowana przez 

reklamy. Często są to przyczepy, które ograniczają widoczność. Zapytał, czy można coś z tym 

zrobić. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 

odpowiedział, że w świetle przepisów o ruchu drogowym każdy samochód ma prawo stać na 

parkingu. Warunkiem reklamy jest, że pojazd nie może być wykorzystany do żadnych innych 

celów. 

Członek Komisji – Wojciech Leonarczyk 

zapytał, czy można ustalić regulamin dotyczący parkowania i wprowadzić strefy parkowania. 

Sekretarz Gminy – Sławomir Hatalski 
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wyjaśnił, że parkowanie regulują ogólne przepisy ruchu drogowego. Regulamin można 

stworzyć, ale należy mieć na uwadze ustanowienie sankcji za przestrzeganie przepisów, a 

samorząd ich nie posiada. 

Innych wniosków w tym punkcie nie zgłaszano. 

Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono. 

Przewodniczący Komisji 

Janina Anuszkiewicz 

Protokołowała 

Małgorzata Adameit 


	Protokół Nr BRM.0012.2.5.2021
	posiedzenia Komisji Polityki Prorodzinnej Ochrony Zdrowia  i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Olecku
	odbytego w dniu 24 maja 2021 roku
	Do punktu 1 – Analiza sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2020 rok.
	Do punktu 2 – Rozpatrzenie raportu o stanie gminy oraz udzielenie lub nieudzielenie wotum zaufania z tego tytułu.
	Do punktu 3 – Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej.
	a) projekt uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego
	b) projekt uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania projektu Strategii Rozwoju Gminy Olecko do 2030 roku oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii
	c) projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Olecko do Związku Miast Polskich
	e) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powierzenia wykonywania zadań własnych Gminy Olecko Towarzystwu Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. z siedzibą w Olecku
	f) projekt uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Olecka do ustalenia cen i opłat za usługi cmentarne
	g) projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2021 rok
	h) projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2021-2032

	Do punktu 4 – Sprawy wniesione.
	Do punktu 5 – Wnioski Komisji.


